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سرپرست شرکت گاز مازندران:
 میزان مصرف گاز ادارات و سازمان های دولتی

 کنترل می شود
سرپرست شــرکت گاز مازندران از اهمیت 
مصرف بهینه و بازرسی از سازمانهای دولتی 
در فصل سرد ســال خبر داد و گفت: میزان 
مصرف گاز در سازمانها و ادارات دولتی کنترل 

می شود.
دکتر قاسم مایلی رستمی اظهار داشت: با توجه به فرا 
رسیدن فصل سرد ســال و افزایش مصرف گاز و الزام 
به رعایت مصرف استاندارد توسط ادارات، سازمان ها و 

ساختمان های دولتی پر مصرف و صرفه جویی در مصرف گاز، نیاز است سال جاری نیز مانند 
گذشته، بازدیدهای دوره ای و مستمر از ادارات و ساختمان های دولتی در دستور کار کلیه ادارات 

گازرسانی قرار گیرد.
وی در ادامه گفت: رعایت دمای رفاه ۱۸ تا ۲۲ درجه و الزام ادارات و ســازمان ها به خاموش 
کردن سیستم گرمایشی پس از اتمام ساعت کار اداری و بهینه کردن  سیستم موتورخانه ها 
امری ضروری اســت و بازدید سر زده و بدون اطلاع قبلی، پس از اتمام ساعت کار، از ادارات 
و ساختمان های دولتی انجام می شود و خاموش بودن سیستم گرمایشی کنترل و در صورت 

خاموش نبودن سیستم گرمایشی و تکرار این کار، اخطار قطع جریان گاز صادر می شود.

در شش ماهه اول سال 1401 انجام شد :
برقراري بیش از 180هزار تماس با مرکزارتباط با 
مشتريان)122( شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي

اراک-قهیه ای-در شــش ماهه اول سال1401 تعداد  180 هزار تماس با 
سامانه ارتباط با مشتريان شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي برقرار شده 
که از اين تعداد تماس ها ،81 هزار مورد تماس ، توسط اپراتورهاي مرکز و 

مابقي توسط سامانه گويا ، پاسخ داده شده است.
    به گزارش روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي مهدي حسیني پور قائم مقام 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي با اعلام این خبر افزود: تعداد تماس هاي مردمي با سامانه 
ارتباط با مشتریان این شرکت در شش ماهه سال ۱40۱ نسبت به  مورد مشابه سال قبل، رشد 
5.6 درصدي داشته است.   حسیني پور عنوان نمود: بیشترین موضوعات تماس با سامانه ۱۲۲در 
شش ماهه اول سال  بیش از ۱5 هزار مورد تماس مرتبط با اعلام حوادث در خطوط انتقال ، 
شبکه توزیع  و انشعابات آب ،حوادث کیفي آب و حوادث فاضلاب بوده که توسط کارشناسان این 

مرکز ثبت و راهنمایي هاي لازم در هر بخش به مشترکین ارایه گردیده است.
   قائم مقام شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي اظهار داشت : در حال حاضر در بخش آب 
۱۲ امور آب و فاضلاب، 33 شهر و ۸54 روستا و در بخش فاضلاب نیز ۸ شهر و دو روستا به 
مرکز ارتباط با مشتریان ۱۲۲ شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي متصل هستند.   وي ادامه 
داد: از مجموع تماس ها ، ورود به منوي پرداخت غیر حضوري صورتحساب بیش از 6۸۸7 مورد 
و شنیدن پیغام قطع آب، ضبط پیغام وامور مشترکین توسط مشترك هم بیش از ۲3 هزار مورد  

در شش ماه اول سال ۱40۱ ثبت شده است.

معاون بهره برداری فولاد سنگان خبر داد؛
رکورد شکنی فولاد سنگان در تولید گندله آهن

اصفهان_راعی: معــاون بهره برداری فولاد 
سنگان گفت: تولید گندله آهن در ارديبهشت 
امســال به بیش از ۵۳0 هزار رسید که در 
مقايسه با مدت مشابه سال قبل، رشد بیش 

از ۳۵ درصدی داشت.
سید علی شمسی نیا با اشاره به شکستن رکوردهای 
پیاپی فولاد ســنگان از ابتدای ســال جاری، گفت: در 
فروردین سال جاری با تولید ماهیانه بیش از 5۱5 هزار 

تن گندله در مقایسه با مدت مشابه سال قبل، رشد بیش از ۱5 درصدی حاصل شد که با توجه به 
ظرفیت سازی موجود در فولاد سنگان و تلاش بی وقفه انجام شده، این رکورد در اردیبهشت ماه 
نیز تکرار شد و با تولید بیش از 530 هزارتن گندله در ماه و شکستن رکورد قبلی در ابتدای سال با 
توجه به میزان تولیدی ماهیانه در مدت مشابه سال قبل، رشد بیش از 35 درصدی به دست آمد.

معاون بهره برداری فولاد سنگان افزود: فولاد سنگان در سال گذشته علی رغم وجود مشکلات 
جاری در کشور همچون قطعی برق و گاز بیش از چهار میلیون تن گندله تولید کرد و با توجه 
به برنامه ها و اهداف تولیدی در این شــرکت، هدف گذاری ما در ســال تولید، دانش بنیان و 
اشتغال آفرین، دستیابی به ظرفیت اسمی کارخانه گندله سازی یعنی 5 میلیون تن گندله در 

سال خواهد بود.

شستشوی 1۳1 پست برق و تعويض بیش از 2 هزار 
زنجیره مقره در خوزستان برای مقابله با گرد و غبار

معاون بهره برداری شــرکت برق منطقه ای 
خوزســتان از شستشــوی 1۳1 پست و 
۶0۵ دکل انتقال و فــوق توزيع و تعويض 
۲0۶4 زنجیره مقره برای مقابله با گرد و غبار 

تاکنون در سال جاری خبر داد.
سید مهرداد بلادی  موسوی بیان کرد: برای مقابله با گرد 
و غبار و اثرات مخرب و آسیب زایی که بر روی تجهیزات 

برق دارد شستشوی مداوم شبکه در حال انجام است.
وی افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون ۱3۱ پست انتقال و فوق توزیع با اولویت نقاط حساس و 
آلوده شستشو شده و برخی از این پست ها با توجه به تکرار وقوع گرد و غبار چند بار شستشو شدند.
معاون بهره برداری شــرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: 4۸66 زنجیره مقره و در 

مجموع 605 دکل انتقال و فوق توزیع نیز از شبکه برق خوزستان شستشو شده است.
بلادی موسوی اضافه کرد: علاوه بر شستشوی مداوم تجهیزات، هم زمان تعویض زنجیره مقره 
خطوط از سرامیکی به سیلیکونی که از پایداری بیشتری در مقابل پدیده ریزگردها و آلودگی ها 
برخوردار هستند نیز در حال انجام است و از ابتدای سال جاری تاکنون ۲064 زنجیره مقره و 

مجموع 65۸ دکل تعویض شده است.
وی با بیان اینکه عملیات شستشو و تعویض زنجیره مقره ها ادامه دار است، اظهار کرد: شستشوی 
تجهیزات، پوشش عایقی پست ها، تعویض زنجیره مقره و حرکت به سمت احداث پست های 
GIS اقداماتی است که شرکت برق منطقه ای خوزستان برای نگهداری از شبکه در شرایط گرد 

و غباری این سال های خوزستان در پیش گرفته است.
معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: تمام تلاش ما این است که گرد و 
غبار اثرات منفی و حادثه ساز بر روی تجهیزات نداشته باشد اما منکر این موضوع نیز نمی توان شد 
که تکرار گرد و غبار چندین ساله که در برخی از مواقع شدت آن نیز چندین برابر حد استاندارد 
است بالاخره تاثیرات خود را بر روی شبکه می گذارد و علاوه بر کاهش عمر تجهیزات، ممکن 

است ترکیب آن با رطوبت باعث خاموشی های موقت نیز در شبکه شود.

 ۳0 هزار کارگر ساختمانی
 در مازندران بیمه نیستند

نايب رئیس انجمن صنفی کارگران ساختمانی 
مازندران شمار کارگران ساماندهی شده را 
80 هزار نفر ذکر کرد و گفت: ۳0 هزار کارگر 

ساختمانی پشت نوبت بیمه هستند.
علی اکبری در گفتگو با بازار با اظهار این که 45 هزار 
کارگر ساختمانی در استان تحت پوشش بیمه هستند، 
گفت: 30 هزار نفر از کارگران پشت نوبت و صف هستند 

و با اصلاح ماده 5 قانون کار بیمه می شوند.
نایــب رئیس انجمن صنفی کارگران ســاختمانی مازندران از ســاماندهی ۸0 هزار کارگر 
ســاختمانی خبر داد و گفت: این افراد در انجمن های کارگری عضو هســتند و بخشــی از 
 کارگران دارای بیمه هایی نظیر باغ، باربری و غیره هستند و 30 هزار نفر نیز هیچ بیمه پایه ای

 ندارند.
وی با بیان این که بیشــترین حوادث کار در نکا گزارش شده است، گفت: حوادث ایمنی در 
سال های گذشته رشد یافته است و در دوران کرونا آموزش های ایمنی انجام نشد ولی بعد از 

کرونا تاکنون 30 هزار نفر آموزش را فرا گرفتنه اند.
اکبری نایب رئیس انجمن صنفی کارگران ساختمانی مازندران همکاری نکردن شهرداری ها را 
برای ایجاد مکان استقرار کارگران ساختمانی از جمله مشکلات بیان کرد و گفت: شهرداری ها 
طبق قانون موظف هستند برای کارگران ساختمانی در میادین مکان سرپوشیده ای احداث کند 

ولی شهرداری ها تمکین نمی کنند.
نایب رئیس انجمن صنفی کارگران ساختمانی تصریح کرد: در شهرهای بابل و آمل شهرداری ها 

پای کار آمدند و برای ساخت سرپناه ویژه کارگران ساختمانی اقدام کرده اند.

اخبار کوتاه 

مديرعامل شــرکت بــرق منطقه ای 
خوزســتان از کارکنان اين شرکت به 
دلیل گذر موفق از پیک برق تابستان 

1401 تقدير کرد.
با وجود همه نگرانی ها از وقوع خاموشــی در 
تابستان ۱40۱ به دلیل عدم توازن در میزان تولید 
و مصرف برق، این تابستان هم بدون خاموشی 
گسترده با استفاده از شیوه های نوین مدیریتی 
در کنار آگاه سازی واقناع همشهریان در شناخت 
کالایی پرهزینه بنام برق ، ســپری شد و برگ 

زرینی دیگر در کارنامه تلاشگران صنعت برق به ثبت رسید.
آمار و شاخص ها گواه بر این است که یکی از برترین شرکت های برق منطقه ای 
در کشور شبکه انتقال و فوق توزیع برق خوزستان از نظرپایداری، افزایش ظرفیت 
و مصرف برق بوده اســت، با آن گرمای بی سابقه طولانی مدت که هنوز هم 
سیستم های خنک کننده آن از مدار خارج نشده با رطوبت و شرجی بی سابقه و گرد 
و غباری که هر روز مهمان است، در تابستان ۱40۱ نیز از نعمت پایداری در همه 
بخش های مصرفی صنعت، خدمات، خانگی و .. برخوردار بوده و این دستاورد جز 
با یک برنامه ریزی دقیق و پای کار بودن همه کارکنان مجموعه بزرگ شرکت 

برق منطقه ای در دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد به دست نمی آمد.

همیــن حــس مســئولیت پذیری و تلاش 
شبانه روزی کارکنان در خدمت رسانی به مردم 
و پایدار نگه داشــتن روشنی ها و چرخش چرخ 
صنعت، باعث شــده تا مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزســتان از همکاران خود در این 
مجموعــه بزرگ که در ایــام پیک مصرف در 
آمادگی کامل بوده انــد قدردانی کند و اقدامات 
شــبانه روزی انجام شده را ارزشمند و دلسوزانه 

بخواند. 
در همین رابطه در تقدیرنامه محمود دشت بزرگ 
خطاب به کارکنان این شــرکت آمده است: توسعه و پیشرفت روز افزون ایران 
اســلامی در گروی توانمندی، تخصص و اهتمام ویژه مردمان این مرز و بوم 
است. آنان که چرخ های صنعت و اقتصاد کشور را پرشتاب تر از گذشته به گردش 
در می آورند و این نشانگر آن است که شما می توانید هر هدفی را به همت بلند 

خویش تحقق بخشید.
توانمندی و تلاش های موثر و دلسوزانه شما کارکنان گرامی در گذر موفق از 

پیک برق تابستان ۱40۱ شایسته تقدیر است.
امید آنکه در راه اعتلای صنعت برق خوزستان بیش از پیش موفق و موید باشید 

و پرتو تابناك الطاف احدیت همواره روشنی بخش راهتان باد.

اصفهان_راعی: مديرعامل شــرکت 
توسعه پشــتیبانی فناوری و نوآوری 
فولاد مبارکه گفت: به منظور تقويت 
جريان های دانشــی در صنعت فولاد 
کشــور تا پايان سال، 4 شتاب دهنده  
تخصصی در صنعت با سرمايه گذاری 

فولاد مبارکه راه اندازی خواهد شد.
یحیی پالیزدار مدیرعامل شــرکت توســعه 
پشــتیبانی فناوری و نوآوری فولاد مبارکه در 
مورد اقدامات این شرکت برای توسعه زیست بوم 

فناوری و نوآوری در کشور اظهار کرد: شرکت توسعه و پشتیبانی فناوری و نوآوری 
فولاد مبارکه از ابتدای امسال، اتفاقات خوبی را در زمینه های مختلف برای توسعه 

زیست بوم فناوری و نوآوری در کشور رقم زده است.
یحیی پالیزدار مدیرعامل شرکت توسعه پشتیبانی فناوری و نوآوری فولاد مبارکه 
گفت: در حوزه توسعه زیرساخت، چه از نظر توسعه زیرساخت های فیزیکی و چه 
از نظر توســعه ابزارهای مالی اقدامات خوبی انجام شده است. در حوزه توسعه 
زیرساخت های فیزیکی، توسعه 3هزارمتری اکوسیستم دانش بنیان فولاد مبارکه 
یکی از اقدامات مهم این شــرکت در سال جاری است و پیش بینی می شود در 

مرحله بعد این میزان از زیرساخت ها به ۱0 هزار متر افزایش یابد.

مدیرعامل شــرکت توسعه پشتیبانی فناوری 
و نــوآوری فــولاد مبارکه افــزود: از اعتبارات 
تخصیص یافته دیگر می توان به تخصیص ۲0 
میلیارد تومان برای حمایت از صندوق پژوهش 
و فناوری استان اصفهان اشاره کرد که این مبلغ 
صرف حمایت از زیســت بوم فناوری و نوآوری 
استان اصفهان خواهد شد.وی خاطر نشان کرد: 
یکی از اقدامات خوبی که در زمینه شتاب دهنده 
انجام داده ایم اســتقرار شتاب دهنده تخصصی 
حوزه فولاد در استان اصفهان است و قرار است تا 
انتهای امسال، 4 شتاب دهنده تخصصی دیگر صنعت فولاد را در استان اصفهان 
راه اندازی کنیم. این شتاب دهنده های دانش بنیان در حوزه هایی تخصصی نظیر 

فرایندهای تولید، تجهیزات، نسوز و... فعالیت می کنند.
گسترش چتر حمايتی فولاد مبارکه بر شرکت های دانش بنیان

پالیــزدار تصریح کرد: از ابتدای امســال تاکنون در 3 شــرکت دانش بنیان، 
سرمایه گذاری انجام داده ایم و تا پایان سال سرمایه گذاری در ۱0 شرکت دیگر 
نیز در دستور کار قرار گرفته است. همچنین با عقد تفاهم نامه با شهرك علمی 
و تحقیقاتی استان اصفهان، قرار است حداقل از فعالیت های دانش بنیان شاخص 

40 شرکت دانش بنیان مستقر در این شهرك حمایت کنیم.

 تقدیر از کارکنان برق منطقه ای خوزستانمدیرعامل شرکت توسعه پشتیبانی فناوری و نوآوری فولاد مبارکه خبر داد؛
راه اندازی ۴ شتاب دهنده  صنعت فولاد تا پایان سال به دلیل گذر موفق از پیک تابستان ۱۴۰۱

کرمانشــاه - الهه فرهادی:  مديرکل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی کرمانشاه 
طی پیامی فرا رســیدن هفته جهانی 
کارآفرينــی )۲۵ آبان لغايــت 1 آذر 

1401( را تبريک گفت. 
متن پیام تبریک مختار احمدی به مناســبت 
گرامیداشت هفته جهانی کارآفرینی به شرح زیر 

می باشد:
کارآفرینی نوعی عبادت و ارزش آفرینی است  

مقام معظم رهبری)مدظله العالی(
کارآفرینی، مفهومی است که همواره همراه بشر بوده و به عنوان یک پدیده 
نوین، نقش موثری در توسعه و پیشرفت اقتصادی کشورها ایفا می کند، کارآفرینی 
در اقتصاد رقابتی و مبتنی بر بازار امروزه، دارای نقش کلیدی بوده و تضمین حیات 
و بقاء کشورها نیازمند نوآوری، ابداع و خلق محصولات و خدمات جدید می باشد.

دستیابی به آرمان های توسعه پایدار کشور که جایگاه شایسته ای در اقتصاد 
جهانی برای کشور فراهم می کند تنها از طریق توسعه و گسترش کارآفرینی 

امکان پذیر است. 
توســعه فرهنگ کارآفرینی، انجــام حمایت هــای لازم از کارآفرینان، ارائه 
آموزش هــای مورد نیاز به آنان و انجام تحقیقات و پژوهش های لازم در این 

زمینه بوده است. 
کارآفرینی مهم ترین منبع نوآوری، اشــتغالزایی و توســعه می باشد. توسعه 
کارآفرینی رشد اقتصادی را افزایش داده و اثرات مثبتی مانند بهبود وضعیت رفاهی 

مردم، کاهش فقر، افزایش اشتغال در جامعه به وجود می آورد. 
کارآفرینی سبب پیدایش محصولات، خدمات، روش ها، سیاست ها، افکار و 

راهکارهای نو برای حل مشکلات جامعه می 
گردد. در حقیقت کارآفرینی نه تنها به عنوان یک 
نیروی محرك و سازنده اقتصادی، بلکه در بعدی 
گسترده تر به عنوان یک عامل پویای اجتماعی 

مورد توجه می باشد.  
کارآفرینی علاوه بر نقشــی که در گسترش 
فعالیت های اقتصادی بخش خصوصی، کاهش 
بیکاری، افزایش مهارت های تولیدی و بازرگانی 
و نیز سودآوری اقتصادی دارد، در سطح اجتماعی 

نیز یک عامل متحول کننده و پویاست. 
با توجه به روند توسعه کشورها، که توسعه را مبنای دانش و قابلیت های انسانی، 
عملی می داند و جهت گیری چشــم انداز بیست ساله کشورمان که متکی بر 
اقتصاد دانایی محور است و توسعه کارآفرینی یکی از استراتژی مناسب دستیابی 
به آن اســت، ضرورت تدوین و اجرای برنامه ملی توسعه کارآفرینی در جهت 
دســتیابی به اهداف چشم انداز بیست ساله و توسعه پایدار کشور امری بدیهی 

به نظر می رسد. 
اینجانب ضمن تبریک و تهنیت آغاز هفته کارآفرینی از همه کسانی که کسب 
و کار خود را با روحیه خلاق و نوآور عجین نموده و کارآفرینی و تخریب خلاق را 
شیوه  و سبک زندگی و کسب و کار خود قرار داده اند تشکر می کنم و امیدوارم 
بــا بهره گیری از رهنمودهای مقام معظم رهبری)مدظله العالی( و با پیروی از 
سیاست های دولت مردم و هم افزایی، تشریک مساعی و تعامل سازنده در این 

مسیر افتخار آفرین، با گام هایی استوار حرکت نمایند.
مختار احمدی
مديرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه

کرمانشــاه - الهه فرهادی: جانشین 
فرمانده ســپاه حضرت نبی اکرم)ص( 
اســتان کرمانشــاه ضمن تشــريح 
برنامه های هفته بسیج در استان گفت: 
قصد داريم در اين هفته گوشــه ای از 
خدمات ارزنده و ماندگار بســیج را در 

جامعه نشان دهیم.
سردار مسعود قنبری در نشست خبری، با اشاره 
به اینکه بسیج در هشت سال دفاع مقدس خوش 
درخشید و امروز هم در همه عرصه های اجتماعی، 

فرهنگی، امنیتی و اقتصادی یاریگر مردم است افزود: جان فشانی های بسیج در دفاع 
مقدس بر کسی پوشیده نیست و امام راحل همانند زمان پیامبر که مردم را برای 
امورات مختلف بسیج می کرد، روز پنجم آذر سال ۱35۸ با دستور تشکیل بسیج 
مستضعفین، این بنیه و ظرفیت مردمی را احیا کردند.وی مردم را از بسیج و بسیج را 
از مردم دانست و اظهارداشت: امروز دشمن در فضای مجازی یک جنگ ترکیبی را 
علیه ملت ایران به راه انداخته که مردم در قالب گروه های مختلف بسیجی در برابر 
آنها ایستاده اند و نقشه های آنها را به خودشان برمی گردانند لذا تجلیل و تکریم از 
این حماسه آفرینان در هفته بسیج وظیفه ما است تا مردم گوشه ای از خدمات آنها را 
ببینند.جانشین فرمانده سپاه حضرت نبی اکرم )ص( استان کرمانشاه با اشاره به اینکه 
برنامه های هفته بسیج امسال از روز ۲۹ آبان ماه و با شعار »بسیج خدمتگزار ملت 
ایران« است، آغاز می شود افزود: در همین روز رویداد مدرسه عشق و چند پایگاه 
مقاومت بسیج افتتاح می شود و همچنین اعزام اصحاب رسانه به مناطق عملیاتی، 
بازدید ورزشکاران از موزه ورزشی و خدمات حقوقی حقوقدانان بسیجی در مناطق 

محروم برگزار می شود.

سردار قنبری پویش سراسری بهترین پناه، افتتاح 
نمایشگاه اقتصاد مقاومتی، رزمایش تخصصی 
خدمت رســانی به عشــایر، افتتاح طرح مدرسه 
پیشرفت و دوره توانمندسازی بانوان و نشست با 
نخبگان استان را از برنامه های روز دوم هفته بسیج 
با شعار » بسیج، مسجدمحوری و جامعه اسلامی 
عنوان کرد و گفت : پویش بســیج خدمتگزاران 
ملت ایران در فضای مجازی، نمایشگاه عکس، 
همایش احیا هویت زن مسلمان و تقدیر معلمان از 
برنامه های روز سوم هفته بسیج با شعار » بسیج 
مظهر نوآوری و جهاد علمی » است.این فرمانده سپاه از صعود به قله های نزدیک، 
همایش مبارزه با فساد، نشست جهاد تبیین و دستاوردهای بزرگ انقلاب اسلامی، 
برگزاری جبهه علمی و فرهنگی، اجرای عصر شعر بسیج، جشنواره شهید چمران، 
همایش فعالان اقتصادی و افتتاح جشنواره گوهر فاطمی در روز چهارم هفته بسیج با 
شعار » بسیج مظهر مردم سالاری و ایران قوی » خبر داد و گفت: در روز پنجم هم 
با شعار » بسیج مظهر جهاد و شهامت »، همایش بزرگ پیاده روی، طرح حقوق 
یاران، تور دوچرخه سواری گلزار شهدا، تقدیر از فعالان طرح شهید سلیمانی، تجلیل 
از شهدا امنیت بسیجی، یادواره های خانگی شهدا و برگزاری اردوهای راهیان نور 
برگزار می شود.جانشین فرمانده سپاه حضرت نبی اکرم )ص( استان کرمانشاه با 
اشاره به اینکه شعار روزهای ششم و هفتم هفته بسیج را به ترتیب » بسیج مظهر 
ایمان و تربیت اســلامی » و » بســیج مظهر مقاومت و اقتدار ملی » است در 
خصوص برنامه های این ۲ روز هم گفت: تجلیل از مربیان بسیجی مهدهای قرآنی، 
حضور در نماز جمعه، برگزاری ایستگاه سلامت، سخنرانی در نماز جمعه، جشنواره 

خانوادگی بسیج، ویزیت رایگان  و...از برنامه هایی است که اجرا می شوند.

 پیام تبریک مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کرمانشاه 
به مناسبت گرامیداشت  هفته جهانی کارآفرینی

 اجرای برنامه های هفته بسیج
 با شعار »بسیج؛ خدمتگزار ملت ایران«

اصفهان -بهمن راعی: معاون مهندسی و نظارت 
شــرکت توزيع برق اصفهان گفت: جی آی اس 
)GIS( فراتر از يک نرم افزار است و علمی است 
که امروزه به عنوان اطلاعات مکانی شناخته شده 
است و می تواند ما را به يک تصمیم سازی درست 

هدايت کند.
مهندس مهرداد دادخواه در نشست صمیمی که در آستانه روز 
 GIS با همکاران این حوزه داشت گفت : دانش GIS  جهانی
در حوزه برق رسانی به مشترکین قابلیت و مزایای زیادی دارد و 
می تواند دسترسی سریع به اطلاعات ،جمع بندی انواع مختلف 
داده ها ،تحلیل اطلاعات  را به صورت یکجا و با هم را به وجود 

بیاورد و سرعت عمل لازم را ایجاد کند .
دادخواه تصریح کرد :این علم برای صنعت برق بسیار با اهمیت 
است و به علت گستردگی شبکه های توزیع ،استفاده از فن آوری 

برای خدمت رسانی بهتر ضرورت دارد به عبارتی شرکت های 
توزیع برق با مسایلی نظیر پیچیدگی در مکان یابی ، طراحی 
و توسعه مبتنی بر دانش ذهنی و تجربی نیروی انسانی، تغییر 
الگوی رفتار مشترکین، تغییر الگوی شهرسازی و به تبع تغییر 
تقاضای مشترکین و... مواجه هستند لذا اداره کردن این شبکه 
وسیع با پیچیدگی های منحصر به فرد خود نیازمند بکارگیری 
سیستم های مدیریت اطلاعات و ساختار جدید است از سوی 
دیگر ایجاد شبکه های هوشمند،  مولدهای تولید پراکنده و... 
بر پیچیدگی های مدیریت این شــبکه مــی افزایدو یکی از 
سیستم های موثر در مدیریت شبکه های توزیع، سیستم های 

مبتنی بر اطلاعات جغرافیایی )GIS( می باشد.
وی این دانش را .بســیار کاربردی  عنــوان کرد وبه دیگر 
همکاران نیز توصیه کرد که با آشــنایی با این حوزه می توان 

مسیر تعالی و پیشرفت سازمان را بیش از پیش ارتقا داد 

 بهبود خدمت رسانی به مشترکین
GIS  با به کارگیری از نرم افزار 

مهندس متقی مدیر دفتر کنترل برنامه و پروژه  شرکت توزیع 
برق اصفهان در دیداری که با همکاران GIS داشت گفت : 
استفاده از تکنولوژی جی. آی. اس )GIS( در ارتباط با داده های 

حجیم، پیچیده و تصمیم گیری های مبتنی بر این داده ها، اجتناب 
ناپذیر است.

وی در ادامه گفت: در مهندسی شبکه های توزیع از جمله شبکه 
های فشار متوسط و ضعیف بررسی مکان ها  و جغرافیای شهراز 
اهمیت ویژه ای برخوردار است به عبارتی  ایجاد زیر ساخت های 
استاندارد  و خدمت رسانی پایدار به مردم به طور قطع با بهره 
گیری از این دانش بسیار ارزشمند است چرا که سیستم های 
اطلاعات جغرافیایی ابزار قدرتمندی برای جمع آوری و تحلیل 

داده های مختلف مکانی  هستند.
متقی افزود: افزایش جمعیت شــهرها و تقاضای روزافزون 
صنعــت برق در بخش های خانگی ، صنعتی ،کشــاورزی و 
سایر مصارف ، شرکت های توزیع را به وجود اطلاعات دقیق 
و بهنگام از وضعیت شبکه فشار متوسط و فشار ضعیف برق در 
یک پایگاه داده جامع مکان محور به همراه تجزیه و تحلیل های 

مرتبط ، نیازمند می سازد.
وی در ادامه گفت: شرکت توزیع برق اصفهان با فراهم نمودن 
امکان ذخیره سازی و نمایش کلیه اطلاعات مکان ؛ مدیران این 
مجموعه را قادر می سازد تا به صورت بهینه و سیستماتیک، 
مجموعه فعالیت هــا و طرح های مرتبط با آن شــرکت را 

سازماندهی کنند.
وی در پایان یادآور شــد: این شرکت توانسته الگوی خوبی 
برای دیگر شــرکت های توزیع باشــد و توانسته یک  بانک 
اطلاعاتی مطمئن ، کارآمــد و اطلاعات صحیح را در زمان و 
مکان مناســب ذخیره و نتایج به دست امده از پردازش آنها را 
تحت بهترین شرایط استاندارد نگهداری کرده و در زمینه های 
مختلف برنامه ریزی ، طراحی و توسعه ، امور بهره برداری و … 
در اختیــار کاربران قرار دهد که در نهایت موجب رضایتمندی 

مشترکین خواهد بود .

دادفر، دبیر انجمــن واردکنندگان خودرو گفت: انجمن 
واردکنندگان خودرو برای شکايت از وزير صمت اقدام 
کرده است، باتوجه به حساسیت موضوع هفته گذشته 

»شکوايیه« آن از سوی اين انجمن تنظیم شد.
تعلل در امر واردات خودرو از ســوی وزارت صمت تمامی ندارد، به 
تازگی مقام عالی وزارت صمت در خصوص ورود خودروهای خارجی 
به بازار کشور تاکید کرد؛ »متقاضیان واردات خودرو در حال طی کردن 
مسیر و انعقاد قرارداد هستند، در صورت بروز مشکل، وزارت صمت ورود 
خواهد کرد. در حال حاضر آیین نامه مربوطه مصوب شده و هماهنگی 
با سازمان ملی استاندارد، محیط زیست و دیگر دستگاه ها انجام شده 
است.« اینگونه موضع گیری سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نشان 
از عدم اگاهی ایشان در خصوص بازار و به تبع آن واردات خودرو دارد. از 
سویی، به تازگی وزارت صمت واردات هر نوع خودرو فرانسوی به بازار 
کشور را تحریم کرده است، چندی پیش »بازار« گزارشی در خصوص 
احتمال عدم ورود خودروهای فرانسوی به بازار منتشر کرده بود.مسئولین 
و متولیان امر واردات در وزارت صمت هر روز خبری جدید از تاخیر ورود 
خودروهای خارجی به بازار اعلام می کنند، این نوع داد سخن سر دادن 
ها فقط منجربه رشد بیشتر قیمت خودرو در بازار به دلیل »رفتارهای 

هیجانی« سودجویان یا مشتریان می شود.
ديوار مقاومت در برابر واردات محکم تر شد

دبیر انجمن واردکنندگان خودرو در پاسخ به سوال خبرنگار »بازار« 
مبنی براینکه سرانجام واردات در سال جاری چه خواهد شد، گفت: بارها 

اعلام کرده ام که ورود محصولات روز دنیا به کشور و واردات خودرو 
انجام نخواهد شد. زیرا، پر واضح مشخص هست که فرآیند دستورالعمل 
و نوع اقدامات وزارت صمت نشان از عدم انجام امر واردات دارد.مهدی 
دادفر در واکنش به تحریم ورود خودروهای فرانســوی به بازار کشور 
از سوی وزارت صمت به »بازار« توضیح داد؛ »مساله مهم اینجاست 
که متولیان و سیاستگذاران صنعتی آشنا به امر واردات یا تولید خودرو 
نیستند، به نظر می رسد که وزیر صمت و معاونین ایشان در »روند« 
گرفتار شده و »هدف« را گم کردند.این مقام صنفی در پاسخ به سوال 
خبرنگار »بازار« مبنی بر اینکه چرا در واردات خودرو محدودیت برند در 
کنار سقف قیمتی ملحوظ شده است، بیان کرد؛ »توسعه منجربه آرامش 
خاطر مشــتریان در بازار می شود، به بیانی بهتر دادن حق انتخاب و 
تنوع تصمیم گیری برای مشتریان مساله توسعه یافتگی را ایجاد می 
کند، متاسفانه مسئولان وزارت صمت این موضوع را درك نمی کنند.« 
بنابراین، دولت اجازه دخالت در مورد تصمیم گیری مشتریان را ندارد و 
نباید داشته باشد، بلکه دولت اجازه برنامه ریزی کلان برای بازار خودرو 
دارد. در اینجا باید ذکر کرد که نوع برنامه ریزی نمی تواند محدود کننده 
»انتخاب« مشتریان باشد، بلکه باید دیدگاه حمایتگرانه داشته باشد. وزیر 
صمت، معاونین و مشاورین ایشان موضوع مطرح شده را درك نمی 

کنند و نسبت به حقایق بازارهای جهانی و داخلی در زمینه خودرو هیچ 
اطلاع یا آشَــنایی ندارند. همین مساله سبب شده است که حاضر به 

شنیدن نظرات کارشناسان و تشکل های تخصصی نباشند.
 شکايت قضايی انجمن واردکنندگان خودرو

 از وزير صمت
دادفر، در پاسخ به سوال خبرنگار »بازار« در خصوص اینکه شما چندی 
پیش اظهار داشتید اگر آیین نامه واردات خودرو به نفع مشتریان نباشد، 
از وزیر صمت شکایت قضایی می کنید، گفت: »انجمن واردکنندگان 
خودرو برای شــکایت از وزیر صمت اقدام کرده است، اکنون نیز در 
حال طی مسیر حقوقی آن هستیم. باتوجه به حساسیت موضوع هفته 
گذشــته »شکواییه« آن از سوی این انجمن تنظیم شد، چون وزارت 
صمت خلاف قانون تسهیل فضای کسب و کار عمل کرده است. این 
تخلف کاملا واضح بوده و از ظرفیت قانونی برای احقاق حقوق فعالان 
این صنف و مشــتریان در بازار استفاده خواهیم کرد.«وی افزود: تمام 
مشکلات فعلی که با آن در صنعت و بازار خودرو مواجه هستیم، ناشی از 
عدم توجه مسئولین به اجرای قانون است. متولیان این صنعت در وزارت 
صمت حرف های خود را تبدیل به دستورالعمل کرده و اجبار به اجرای 
آن دارند، این نوع رفتارها خلاف مر قانون است.دبیر انجمن واردکنندگان 

خودرو در پاســخ به پرسش »بازار« در خصوص چرایی عدم تشکیل 
شورای سیاستگذاری از سوی وزارت صمت، بیان کرد: »شرط تشکیل 
شورای سیاست گذاری صنعت خودرو، دعوت از تشکل ها است. وزارت 
صمت تمایل به دعوت تشکل ها ندارد.«دادفر با اشاره به مشکلات 
عدیده در آیین نامه اجرایی واردات خودرو، به »بازار« توضیح داد: اگر 
می توانستیم آیین نامه واردات خودرو را اصلاح کنیم، در نخستین گام 
اقدام به حذف ماده 4 و آزادی واردات برای تمامی اشخاص حقیقی و 
حقوقی مشروط بر ارائه خدمات پس از فروش می کردیم. درگام بعدی 
نیز آزادسازی واردات برای تمام برندهای خودرویی را ایجاد می کردیم. 
تمام این موارد را بدون دخالت دولت و توسط بخش خصوصی تحقق 
می بخشدیم.وی در پایان در خصوص برنامه عرضه خودروهای وارداتی 
در بورس، گفت: بورس »فیلم سینمایی« برای بازار خودرو است، از زمان 
ورود خودرو به بورس ثابت شده است که اثر کاهش قیمت در بازار ایجاد 

نشده، بلکه برخی از محصولات گران تر نیز شده اند.
ريشه های يک مافیا

علی خاکساری کارشــناس خودرو در خصوص عدم انجام واردات 
خودرو، به »بازار« گفــت: »اگر امروز واردات خودرو را به صورت صد 
در صد آزاد کنند، امکان اصلاح صنعت و بازار خودرو وجود ندارد، برخی 
از سود جویان منافع ملی را فدای منافع شخصی می کنند.«این عضو 
هیات علمی دانشگاه علامه طباطبایی در پاسخ به سوال »بازار« مبنی 
برانیکه اصلاح صنعت و بازار خودرو چگونه محقق می شود، بیان کرد: 
»مافیای خودرو اجازه اصلاح صنعت و بازار خودرو را نمی دهند و هیچ 

کس نیز جلو دار آن ها نیست. این مافیا در »فرانسه« ریشه داشته و 
اغلب ساکن این کشور هستند.«خاکساری در واکنش به عرضه خودرو 
در بورس، به »بازار« توضیح داد: عرضه خودرو در بورس هیچ تاثیری 
مثبتی در بازار نداشــته و اثری از کاهش قیمت این محصولات دیده 

نمی شود.
وزارت صمت چه برنامه ای در پیش دارد؟

سیاست های متغیر وزارت صمت در خصوص واردات خودرو نشان 
از آن دارد که هنوز این وزارتخانه به یک برنامه مدون براســاس نیاز 
بازار کشور نرسیده است. برنامه های وزارت صمت بیشتر در حمایت 
از خودروسازان چینی در صنعت و بازار کشور است، خودروسازانی که 

از زمان ورود به بازار کشور تاکنون اقدام به انتقال تکنولوژی نکرده اند.
یکی از مشکلات اصلی آیین نامه واردات خودرو، اصرار وزیر صمت 
به انتقال فناوری خودروسازان خارجی در صورت ورود محصولاتشان 
به کشــور اســت. مزید اطلاع وزیر صمت باید ذکر کرد؛ الزامات و 
ســازوکار انتقال دانش فنی مورد نیاز صنعت خــودرو در حال حاضر 
وجود ندارد. یکی از بسترهای اصلی انتقال تکنولوژی شراکت در امر 
مونتاژ است، موضوعی که آلمانی ها در زمان برجام با یک خودروساز 
بخش خصوصی در داخل کشور دنبال می کردند، اما شیفتگان برندهای 
فرانســوی مانع از تحقق آن اهداف شدند. حذف فرانسوی ها از بازار 
کشــور را می توان به فال نیک گرفت، ولی نباید شرایط را به گونه 
ای ایجاد کرد که چینی ها سیاســت آن ها را مجــدد در بازار خودرو 

کشور پیاده کنند.

نقش موثر GIS در توسعه شبکه های برق رسانی
معاون مهندسی و نظارت شرکت توزیع برق اصفهان :

 بورس فیلم سینمایی است!
شکایت قضایی انجمن واردکنندگان خودرو از وزیر صمت

کرمانشاه - الهه فرهادی:  مديرعامل شرکت توزيع 
نیروی برق استان کرمانشاه از افزايش 1۵ مگاواتی 

برق پست سیار شهرستان کنگاور خبر داد.
محمد مرادی اظهارداشــت: در راســتای افزایش توان برق 
شهرستان کنگاور، پست ســیاری که در این شهر با ظرفیت 
۱5 مگاوات وجود داشــت را به 30 مگاوات افزایش دادیم و به 

دنبال توسعه ظرفیت های بیشتر هستیم.
برق رسانی به روستاهای زير۲0 خانوار در کنگاور

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه در ادامه با 
بیان اینکه پروژه برق رسانی و اصلاح، بهسازی و تجهیز شبکه 
هفت روستا با اعتباری بیش از 3۸ میلیارد و ۲00 میلیون ریال 
امسال در سطح شهرستان کنگاور اجرا شده است، خاطرنشان 
کرد: تأسیساتی که در شرایط بحرانی و طوفان آسیب پذیر بودند، 
اصلاح و مقاوم سازی شدند که این اقدام گامی موثر در حوزه 
تعمیرات پیشگیرانه به شمار می رود.وی با اشاره به اینکه امسال 
برای اولین بار به ۲ روســتای زیر ۲0 خانوار کنگاور )گلبداغ- 
دارونه( برق رسانی انجام شــد، افزود: با خدمات برق رسانی، 
شاهد مهاجرت معکوس به روستاها هستیم.این مسئول اظهار 

کرد: در راســتای توسعه و بهسازی شبکه های برق روستایی 
تعداد ۲0 روستای مشکل دار در شهرستان کنگاور شناسایی و 

در اولویت اداره برق کنگاور جهت بهسازی قرار گرفته است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه در ادامه 

با بیان اینکه برق چندین روستا از دهستان قزوینه در شهرستان 
کنگاور از شبکه برق شهرستان صحنه تامین شده است، تصریح 
کرد: هزینه انتقال خط این روســتاها که به طول حدود چهار 
کیلومتر می باشــد ۲0 میلیارد ریال است که تلاش می کنیم 
تا پایان ســال این مشکل که سالهاست مطالبه ساکنین این 

روستاهاست را حل نماییم.
مرادی همچنین با اشــاره به اینکه بیشــترین مصرف برق 
شهرستان کنگاور مربوط به چاههای آب با حدود 600 اشتراك 
است، افزود: ۱7درصد مصرف برق استان کرمانشاه به چاههای 
آب کنگاور بر می گردد، لذا مدیریت مصرف چاه های آب کنگاور 

برای ما در اولویت است.
 ارايه 1۹ ساعت برق رايگان 

به کشاورزان صرفه جوی کنگاوری
مرادی به مشــوق های شــرکت توزیع نیروی برق استان 
کرمانشاه به کشاورزان صرفه جو در تابستان امسال اشاره کرد و 
توضیح داد: بهای برق مصرفی صاحبان چاه های کشاورزی که 
ساعات پیک مصرف )حدود پنج ساعت(، پمپ آب های خود را 
خاموش می کردند، رایگان محاسبه شد.او یادآور شد: مدیریت 

مصرف در بخش کشاورزی، منافع ملی، منافع صنعت برق و 
منافع مشترکین را در پی دارد.

وجود ۳4 هزار اشتراک برق در کنگاور
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان کرمانشــاه 
اظهارداشت: وصول مطالبات مصارف برق در شهرستان کنگاور 
در حوزه اشــتراکات خانگی با 34 هزار اشتراك ۹0 درصد و در 

حوزه اشتراك ادارات 33 درصد است.
وی تاکید کرد: قیمت تمام شــده برق برای هر خانوار ایرانی 
بسیار پایین تر از قیمت تولید شده آن است، لذا ضروری است 
مردم نیز در پرداخت بهای قبوض خود که میانگین هر خانوار 
30 تا 40 هزار تومان است، اهتمام ویژه ای داشته باشند، چرا که 
بخش عملیات جاری و اجرای طرح ها و پروژه های برق رسانی 
به منابع حاصل از فروش انرژی تکیه دارند.مرادی در خاتمه با 
بیان اینکه شهرستان کنگاور بیش از ۸5 هزار نفر جمعیت دارد 
تصریح کرد: بدون مشارکت مردم نمی توان انتظار داشت که 
طرح های مدیریت مصرف به نتیجه برسد، از این رو با دعوت به 
رعایت الگوی مصرف، باید همچون گذشته همراهی مناسبی از 
سوی مشترکان برق و دستگاههای اداری و اجرایی انجام شود.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه خبرداد:

افزودن ۱۵ مگاوات به ظرفیت برق کنگاور 
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